
اخبارخبر كوتاه
رئیس فوریت های پزشکی شرکت ملی حفاری ایران:

پایداری وضعیت مطلوب منوط به رعایت جدی پروتکل های بهداشتی و ایمنی است

 شهردار منطقه دوخبرداد:

بازگشایی دو معبر دیگر در شهرداری منطقه 2 همدان

مدیرکل دفتر بازرسی استانداری سمنان:

متوسط زمان رسیدگی به درخواست های مردمی در 
شركت توزیع برق استان 69 صدم روز است

در قالب طرح اقدام ملی مسکن؛ 

 ۱۳۰6 واحد مسکونی به كاركنان 
ارتش جمهوری اسلامی تخصیص می یابد

ملی  شرکت  پزشکی  های  فوریت  رئیس 
شیوع  نسبی  کنترل  به   اشاره  با  ایران  حفاری 
گفت:  استان خوزستان  در  کرونا  پر خطر  ویروس 
رعایت  به  منوط  وضعیت  این  تثبیت  و  پایداری 
و  فردی  ایمنی  و  بهداشتی  های  پروتکل  جدی 
به  توجه  با  افزود:  قاسمی  است.پریسا  عمومی 
سوی  از  وسیع  بخشی  آگاهی  و  سازی  فرهنگ 
تلاش  درمان،  و  بهداشت  متولیان  و  ها  دستگاه 
همکاری شهروندان،   و  های جمعی  رسانه  مستمر 
استان خوزستان از وضعیت قرمز خارج شده است 
اما این به معنای برطرف شدن خطر بیماری کووید 
می  بهداشتی  مسائل  به  توجهی  بی  و  نیست   19
با  گردد.وی  بیماری  شیوع  تشدید  به  منجر  تواند 
بالغ  که  این شرکت  کارکنان  مجموعه  اینکه  بیان 
بر 15 هزار نفر می شوند در بخش های عملیاتی، 
پشتیبانی و ستادی در یک تشریک مساعی جمعی، 
در سرلوحه  را  بهداشتی  های  رعایت دستورالعمل 
کار و زندگی خود قرار دادند، اظهار کرد: همکاران 
انسانی، ایمنی  در این اداره و مدیریت های منابع 
های  بخش  سایر  و  زیست  محیط  و  بهداشت   ،

شرکت  در شش ماه گذشته در تلاشی مستمر و 
موثر  ضمن فرهنگ سازی و اجرایی کردن ابلاغیه 
های ستاد ملی و استانی مقابله با کرونا و کاربست 
بکار  را  نهایت همّت خود  بهداشتی   پروتکل های 

تبع آن خانواده  به  و  گرفتند که سلامت کارکنان 
مقابله  و  پیشگیرانه  اقدامات  با  و  حفظ  آنان  های 
ای تبعات شیوع  ویروس به حداقل ممکن برسد و 
از کنترل خارج  نشود.رئیس فوریت های پزشکی 

شرکت ملی حفاری ایران با اشاره به اینکه تاکنون 
برای پیشگیری و درمان کووید 19  داروی قطعی 
رونمایی نشده است، افزود: در همین حال مطالعات 
و بررسی ها در جهان نشان داده که رعایت فاصله 
گذاری اجتماعی، استفاده از ماسک و شستن مرتب 
بیماری و کنترل آن  این  دست ها در مهار شیوع 
بسیار اثر بخش بوده است.وی اظهار کرد: جا دارد 
کارکنان شرکت همچنان نکات بهداشتی خاصّه سه 
اصل که به آن اشاره شد را با دقت و وسواس مدنظر 
قرار دهند تا سلامت خود، خانواده و جامعه را حفظ  
گرفتار شدن  از  نگرانی  و  استرس  کاهش  و شاهد 
به این ویروس باشیم.قاسمی گفت: این موضوع به 
ویژه در بخش های عملیاتی و پشتیبانی از جمله 
دستگاه ها و اردوگاه های حفاری، سالن های غذا 
موقعیت  در  ذهاب  و  ایاب  های  و سرویس  خوری 
بسیار  فنی  های  کارگاه  و  عملیاتی  مناطق  و  ها 
مورد تاکید است و ضرورت دارد شیوع این ویروس  
خطرناک به واقع جدی گرفته شود و واقف باشیم 
که با رعایت و بکارگیری نکات بهداشتی می توانیم 

به سلامت از شرایط سخت کرونایی عبور کنیم.

 شهردار منطقه دو همدان با اشاره به تاثیرات 
بازگشایی معابر در روان سازی ترافکیک و تاثیرات 
روانی این موضوع برای شهروندان، گفت: شهرداری 
منطقه دو خوشبختانه در این مهم پیشتاز بوده و 
گزارش  کرد.به  محقق  را  دیگر  معبر  دو  بازگشایی 
خبرنگارما، حامد جلیلوند شهردار منطقه دو همدان 
در آیین بازگشایی دو معبر خیابان امیرکبیر و کوی 
مسئله ها  ازاساسی ترین  یکی  کرد:  تاکید  محمدیه 
معابر  داشتن  موفق،  و  پویا  شهرهای  سیستم  در 
بازگشایی شده و دارای قابلیت تردد بسیار مناسب 
داشته است.شهردار منطقه دو همدان افزود:  معابر 
حیاتی  رگ های  مانند  و  هستند  شهر  شریان های 
بدن انسان باید بتوانند مسیر حمل و نقل مناسبی 
را فراهم کند تا مسیر رشد و تعالی را طی کند از 
این رو بازگشایی معابر جهت سهولت انتقال مسافر، 
برای  های شهری  و همینطور جابجایی  بار  انتقال 
رشد شهر حائز اهمیت است.جلیلوند افزود: در شهرِ 

موفق؛ شهری که بخواهد پویا عمل کند، بهسازی و 
بازگشایی معابر در دستورکار قرار می گیرد؛ در این 
راستا  مسئله بهسازی و همینطور آزاد سازی معابر 
مناطق  تمام  کار  دستور  در  تفصیلی  طرح  مطابق 
شهرداری و از جمله شهرداری منطقه ۲ قرار گرفت. 
وی ضمن ابراز خرسندی اعلام کرد شهرداری 
منطقه دو خوشبختانه در این مهم پیشتاز بوده و 
در  را  مثبتی  و  تاثیرگذار  بسیار  کارهای  توانسته  
این انجام دهد. اکنون اکثر معابر موجود در سطح 
و  روان  دسترسی  و  شده اند  بازگشایی  منطقه  این 
تاکید کرد: همانگونه  کاملا مناسب شده است.وی 
مردم  آسانِ  دسترسی  بحث  شد،  ذکر  پیش تر  که 
و  پویا  شهر  یک  اولویت های  جزو  اصلی  معابر  به 
کلانشهرمطرح  عنوان  به  که  است  شهری  ویژه  به 
است. مسائل  ترین  ابتدایی  از  یکی  این  و  است 
این  بر  همدان  شهر  در  کرد:  خاطرنشان  جلیلوند 
اجرا  به مرحله  تاکید شده و خوشبختانه  موضوع  

معبر  در  موجود  ساختمان  تخریب  است.  درآمده 
با جدیت  و  آغاز  از سال گذشته  امیرکبیر  خیابان 
در دستور کار شورای اسلامی شهر قرارگرفته بود. 
خوشبختانه با توافقی که با مالک محترم ساختمان 
اجرایی شد و  نیز  پروژه  این  مذکور صورت گرفت 
اکنون شاهد تخریب آن هستیم.شهردار منطقه دو 
همدان خاطر نشان کرد: تخریب ساختمان واقع  در 
خیابان امیرکبیر از چند نظر اهمیت داشت؛ نخست 
۴۰سال  بر  افزون  عمری  با  ساختمان  این  اینکه 
فرسوده شده و نگرانی های از نظر خطرآفرینی برای 
این ملک  از  ایجاد کرده بود که رفع خطر  عابرین 
سراسر  آنکه،  دوم  داشت،  بسزایی  اهمییت  خود 
تنها وجود  و  بود  بازگشایی شده  امیرکبیر  خیابان 
این ملک باعث مسدود شدن مسیر و سختی عبور 
شده بود. جلیلوند افزود: جهت بازگشایی این معبر 
اعتباری بالغ بر سه میلیارد تومان تخصیص یافت 
عملیات  وی  رضایت  کسب  و  مالک  با  توافق  با  و 

تخریب انجام شد. مدیر منطقه دو شهرداری ادامه 
داد: پروژه بازگشایی معبر کوی محمدیه نیز با اعتباری 
نزدیک به یک و نیم میلیارد تومان بازگشایی شد تا 
شاهد کاهش تصادفات در این معبر باشیم. مجموعا 
بازگشایی این دو معبر با اعتبار چهار و نیم میلیارد 
سنوات  در  متاسفانه  کرد:  بیان  شد.وی  اجرا  تومان 
گذشته در معبر کوی محمدیه بارها شاهد تصادفات 
بودیم که در این میان تصادف منجر به فوت نیز وجود 
داشت، با بازگشایی این معبر امیدواریم شاهد  سهولت 
در تردد و حفظ جان شهروندان گرامی باشیم. شهردار 
منطقه دو همدان در پایان با قدردانی از رضا ابرارخرم 
شریفی  همدان،  شهرداری  مالی  و  اقتصادی  معاون 
مدیر واحد املاک شهرداری همدان و نورعلی واحد 
بی شک  دو شهرداری همدان، گفت:  منطقه  املاک 
بدون یاری و پیگیری این عزیزان، این پروژه تاثیرگذار 
بسی  جای  بزرگواران  این  زحمات  نمی شد.  محقق 

تقدیر و تشکر دارد.

های  درخواست  به  رسیدگی  زمان  متوسط 
شرکت  مسئولیت  و  مأموریت  حوزه  در  مردمی 
توزیع برق استان سمنان در سه ماهه اول امسال، 
69 صدم روز است.مدیرکل دفتر بازرسی، مدیریت 
بیان  با  سمنان  استانداری  حقوقی  امور  و  عملکرد 
این مطلب بیان داشت: شرکت توزیع برق استان از 
جمله دستگاه های پیشرو در امر بررسی، رسیدگی 

است. مردمی  و شکایت  تقاضاها  به  و پاسخگویی 
ماهه  سه  در  که  این  به  اشاره  با  شریفی  قاسم 
نخست سال جاری، هشت برنامه ملاقات مردمی 
بازه  در  گفت:  پذیرفته  صورت  برق  توزیع  در 
مدیرعامل  حضور  مورد  یک  شده،  ذکر  زمانی 
گرفته  انجام  سامد  مرکز  در  برق  توزیع  شرکت 
شده  پاسخگوئی  تلفنی  برخط  تماس   1۰ به  و 
فروردین،  های  درماه  داشت:  اظهار  است.وی 
در  مردمی  درخواست   16 خرداد؛  و  اردیبهشت 
سامانه سامد به شرکت توزیع نیروی برق استان 
یک  از  کمتر  ظرف  موارد  کلیه  که  شده،  ارجاع 
تصریح  است.شریفی  شده  ارائه  آنها  جوابیه  روز، 
ارزشمندی  قابلیت   ،1۲1 سامانه  ظرفیت  کرد: 
مراحل  در  و  پاسخگویی محسوب می شود  برای 
آتی، برنامه ارتباط برخط در مرکز ارتباط مردمی 

شرکت توزیع برق استان انجام خواهد شد.

مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید هشتگرد 
نیاز  به  پاسخگویی  و  مسکن  تولید  افزایش  گفت: 
جامعه از برنامه های شرکت عمران  است.به گزارش 
شهرجدیدهشتگرد؛  عمران  شرکت  عمومی  روابط 
زنی  کلنگ  اینکه  به  اشاره  با  لطفی  حق  مسعود 
اقدام  طرح  قالب  در  مسکونی  واحد   ۲ و  هزار   ۷
ملی مسکن بزودی انجام می شود، افزود : با تاکید 

و  وزیر  محترم  معاون  پیگیری  و  وزارت  مقام عالی 
شهرهای  مادرتخصصی  عمران  شرکت  مدیرعامل 
به  اقدام  دست  در  های  پروژه  از  بخشی  جدید، 
می  تعلق  انتظامی  و  نظامی  دستگاههای  کارکنان 
بنیاد  مدیران  با  نشستی  راستا  این  در  که  گیرد 
)بتاجا(   ایران  اسلامی  جمهوری  ارتش  تعاون  
و  اداری  مراحل  سیر  از  پس  شد  مقرر  و  برگزار 
تصویب مجمع شرکت عمران، تعداد  1۳۰6 واحد 
مسکونی از پروژه در دست احداث “رز” به این قشر 
محترم تعلق گیرد و ثبت نام اولیه نیز توسط بنیاد 
قانونی  شرایط  داشتن  صورت  در  و  انجام  تعاون، 
تسهیلات کم بهره به ایشان تعلق گیرد.شایان ذکر 
است اجرای این پروژه منجر به تسریع در تحویل 
واحدها و همچنین تجمع همکاران در یک محیط 
خاص خواهد شد که قطعا سرویس مضاعفی نیز از 

سوی نهاد مرتبط ارائه خواهد شد.

رئیس شورای اسلامی شهر همدان:بازگشایی معبر کوی محمدیه تصادفات را کاهش خواهد داد

راه اندازی بازارچه دائمی عرضه محصولات دامی و کشاورزی در هشتگرد 

معبر  دو  بازگشایی  در  همدان  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
این  اجرای  اهمییت  به  اشاره  با  همدان،  شهرداری   ۲ منطقه  در 
را  تصادفات  محمدیه  کوی  معبر  بازگشایی  گفت:  ها،  بازگشایی 
رئیس  گردان،  کامران  ما،  خبرنگار  گزارش  داد.به  خواهد  کاهش 
و  معابر  تعریض  اهمییت  به  اشاره  با  همدان  شهر  اسلامی  شورای 
پیوسته  وقوع  به  شهرداری  مناطق  سطح  در  که  هایی  بازگشایی 
بازگشایی  فرایند  ادامه  در  کرد:  عنوان  دارد،  ادامه  همچنان  و 
مرداد،   19 شنبه  امروز  همدان،  شهرداری  مناطق  سطح  معابردر 
شاهد بازگشایی معبر امیرکبیر واقع در منطقه ۲ شهرداری همدان 
اینکه بازگشایی ها و تعریض معابر به هدف  با بیان  هستیم.گردان 
در حوزه  موجود  موانع  کاهش  و  ترافیکی  سازی  روان  هایی چون 
حمل و نقل و تردد اشاره دارد، گفت: با توجه به رشد شهرنشینی و 
تغییرات به  وجود آمده نیاز به بازگشایی معبرهایی در سطح شهر 

قطعا  معابر  تعریض  و  ها  بازگشایی  افزود:  شود.وی  می  مشاهده 
از  امیرکبیر  معبر  و  کرد  خواهد  ممکن  را  تردد  روند  در  تسهیل 
جمله معابری است که نیاز به تملک و بازگشایی داشت که محقق 
و  ترافیک  کاهش  در  های  بازگشایی  اینکه  به  اشاره  با  شد.گردان 
شکل گیری فضای مناسب شهری بسیار موثر است، عنوان کرد: با 
توجه به اینکه سال های زیادی از استقرار ملک واقع در معبر مورد 
داشت،  قرار  نیز  اصلی  معبر  در  آنجائیکه  از  و  گذشت  می  نظر 
بازگشایی  به  مبرم  نیاز  که  بود  کرده  ایجاد  را  خاص  شرایطی 
همدان   ۲ منطقه  شهرداری  های  رایزنی  با  نهایتا  بود.  محسوس 
تملک  و  ها  بازگشایی  به  اشاره  با  پیوست.وی  وقوع  به  مهم  این 
دیگری  بازگشایی  امروز  گفت:  شهر،  سطح  در  شده  انجام  های 
اشاره  با  شود.وی  می  انجام  محمدیه  کوی  جاده  ابتدای  در  نیز 
افزود:  است،  افتاده  اتفاق  محل  این  در  که  هایی  تصادف  به 

وجود  به  راننده  برای  را  باز  دیدی  تواند  می  بازگشایی  این 
ممکن  جداقل  به  را  معبر  این  در  تصادفات  آمار  قطعا  و  آورد 
از  ایمنی  ضوابط  و  قواعد  رعایت  با  چنانچه  و  رساند  خواهد 
سوی رانندگان همراه شود دیگر شاهد تصادفی در ابتدای جاده 
از  برخی  اینکه  بیان  با  پایان  در  بود.گردان  نخواهیم  محمدیه 
و  دوره چهارم  از  ها  تملک  و  ها  بازگشایی  به  مربوط  های  طرح 
آنچه  کرد:  عنوان  است،  بوده  مطرح  شهر  اسلامی  شورای  پنجم 
ها محقق شد وشهرداری  بازگشایی  این  است که  این  است  مهم 
را  نظر  مد  معابر  است  توانسته  خوبی  به  زمانی  بازه  دراین 
ها  بازگشایی  کرد:  خاطرنشان  برساند.وی  سرانجام  به  و  تملک 
مورد  ترافیک  سازی  روان  و  مرور  و  عبور  در  ایمنی  دوهدف  با  
با  که  چرا  نیست  گریزی  امر  این  از  و  گیرد  می  قرار  توجه 

شود. تعریض  بایستی  معابر  ترافیک،  افزایش 

نشست  ،در  ساوجبلاغ  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
برنامه ریزی و توسعه فرمانداری  با حضور معاونت  بازار که  تنظیم 
هیئت  واعضای  جهادکشاورزی  مدیرکل  ،،شهردارهشتگرد،معاون 
ومعدن  صنعت  اداره  ورییس  البرز  استان  روستایی  تعاونی  مدیره 
شهرستان برگزارشد در خصوص راه اندازی بازارچه دائمی بحث و 
پتانسیل  و  شهرستان  جمعیت  به  معدنکن  .فرزانه  شد  نظر  تبادل 
تولید فراورده های دامی و کشاورزی شهرستان اشاره کرد و گفت 
موجود  وپتانسیلهای  ظرفیتها  از  همواره  شهرستان  :فرمانداری 
درجهت رفاه حال شهروندان استفاده کرده و دراین راستا پیگیری 
افزود:با  ایم.وی  داشته  بعثت  بازارچه  اندازی  راه  برای  زیادی 
قراردادی که تعاونی روستایی و شهرداری هشتگرد منعقد خواهند 
کرد امیدواریم بتوانیم عرضه محصولات کشاورزی و حتی تولیدات 

بازارچه  این  در  مناسب   قیمت  با  شهرستان  کارخانجات  مرتبط 
طرفین،این  توافق  طی  است  گفت:قرار  .معدنکن  شود  عرضه 
تا مدت سه سال در  اجاره  به شرط تمدید  بازارچه بمدت یکسال 
عرضه  ودرجهت  گرفته  قرار  روستایی  تعاونی  داران  غرفه  اختیار 
 ۲8 بازارچه حدود  افزود:دراین  اقدام شود.وی  مستقیم محصولات 
باغی،سبزی،صیفی  محصولات  شامل  مختلفی  محصولات  غرفه 
،مرغ،تخم مرغ،گوشت،شیر و دیگر اقلام مرتبط کشاورزی را عرضه 

خواهند کرد .
مهدی زارعکار رییس اداره صنعت معدن و تجارت شهرستان 
عرضه  برای  اداره  این  آمادگی  از  سخنانی  نیزطی  ساوجبلاغ 
شهردار  جلسه  .دراین  خبرداد  مرتبط  صنایع  تولیدی  محصولات 
برای  از همکاری شهرداری  اسلامی شهر  ورییس شورای  هشتگرد 

با  محصولات  با  هشتگرد  شهروندان  آسان   ودسترسی  حال   رفاه 
استقبال کردند. مناسب  قیمت  وبا  کیفیت 

داریوش یگانه گفت : بازارچه بعثت محیطی مناسب با فضایی 
بزرگ وامکاناتی ویژه در مرکز جمعیتی شهر قرار گرفته و مردم به 
این مرکز مراجعه و  به  توانند بدون هیچ گونه مشکلی  راحتی می 
خرید نمایند .وی افزود هدف ما ارائه خدمات بیشتر به شهر وندان 
ایجاد رفا  برای  است و در مدت مسئولیتی که گرفتم تمام تلاشم 
آتی  های  نامه  بر  به  اشاره  با  .یگانه  است  هشتگردی  وندان  شهر 
شهروندان  توسط  بازارچه   گونه  این  از  استقبال  اگر  افزود  خود 
بیشتر خواهد  کنندگان  تولید  با  ما  قطعا” همکاری   ، گیرد  صورت 
به  نسبت  هم  شهر  نقاط  سایر  در  دارد  وجود  آمادگی  این  و  شد 

اقدام نماییم بازارچه ها  اینگونه  ایجاد 

تکذیب نهایی شدن تیمداری 
شهرداری گرگان در لیگ برتر

روابط  اطلاع رسانی  مرکز  گزارش  به 
با  فولادیان  آرش  گرگان،  شهرداری  عمومی 
تبریک روز خبرنگار و تقدیر از همه خبرنگاران 
سطح  و  گلستان  استان  در  فعال  رسانه های  و 
را  دقیق  و  صحیح  صادقانه،  اخبار  که  کشور 
منعکس می کنند درباره مطلب منتشر شده در 
مدیرکل  قول  از  استان  خبرگزاری های  از  یکی 
شدن  قطعی  درباره  گلستان  جوانان  و  ورزش 
تیمداری شهرداری گرگان در فصل آینده لیگ 
برتر بسکتبال باشگاه های کشور گفت: این خبر 
هنوز  داد:  ادامه  می کنیم.وی  تکذیب  رسما  را 
آینده  فصل  در  تیمداری  درباره  تصمیمی  هیچ 
وزیر  معاون  حضور  به  توجه  با  و  نشده  گرفته 
گرگان  در  فدراسیون  رئیس  و  جوانان  و  ورزش 
در  ورزش  وزارت  نهایی  و  رسمی  نظر  منتظر 
خصوص خواسته های شهرداری گرگان هستیم.

سخنگوی تیم بسکتبال شهرداری گرگان تصریح 
انتشار خبر  از  بعد  هم  را  پیگیری هایی  ما  کرد: 
با مدیرکل ورزش و جوانان گلستان داشتیم که 
ایشان هم اعلام کردند که به هیچ عنوان مطلب 
است. نکرده  بیان  شده  منتشر  که  اینگونه  را 
فولادیان گفت: متاسفانه به نظر می رسد اشتباه 
دادن  جلوه  وارونه  باعث  رسانه  آن  یا  خبرنگار 
شده  گلستان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  بیان 
پیگیری ها  و  تمام تلاش ها  از  تقدیر  با  است.وی 
و رایزنی های مدیرکل ورزش و جوانان گلستان 
در خصوص خواسته های تیم بسکتبال شهرداری 
گرگان از فدراسیون بسکتبال گفت: همانطور که 
از  بخشی  در  جوانان  و  ورزش  محترم  مدیرکل 
این گفت وگوی منتشر شده به آن اشاره کردند، 
و  دارد  مستقل  مدیریت  گرگان  شهرداری  تیم 
عدم  یا  و  تیمداری  برای  تصمیم گیری  هرگونه 
بر عهده مدیران  برتر بسکتبال  لیگ  شرکت در 
بسکتبال  تیم  است.سخنگوی  مجموعه  این 
به  که  زمانی  تا  کرد:  تصریح  گرگان  شهرداری 
گرگان  شهرداری  بسکتبال  تیم  معنوی  حقوق 
عنوان  به  تیم  این  هواداران  ارزش گذاری  و 
پرشورترین و با فرهنگ ترین هواداران بسکتبال 
محسوب  اجتماعی  سرمایه  عنوان  به  که  کشور 
احترام گذاشته نشود شهرداری گرگان  می شود 
در لیگ برتر حاضر نخواهد شد.فولادیان در پایان 
بیان کرد: تاکید می کنم همچنان بر مواضع قبلی 
خود استوار هستیم و هنوز هیچ تصمیم جدیدی 

اتخاذ نشده است.

راه اندازی پویش نذر ماسک در محرم 
توسط هیئت های مذهبی گلستان

حجت الاسلام ولی نژاد از راه اندازی پویش 
نذر ماسک در محرم توسط هیئت های مذهبی 
پیشتیبانی  است  نیاز  و گفت:  داد  گلستان خبر 
انجام شود.به گزارش  اولیه  مواد  تأمین  از  هایی 
اسلامی  تبلیغات  کل  اداره  عمومی  روابط 
گلستان، حجت الاسلام نورالله ولی نژاد در گفتگو 
و  مواسات  طرح  به  اشاره  ضمن  خبرنگاران  با 
با  کرد:  اظهار  ولایت،  و  امامت  دهه  در  همدلی 
توجه به شیوع ویروس کرونا باید هرچه در توان 
به  نیازمندان  از  دستگیری  و  برای کمک  داریم 
با  کرد  تلاش خواهیم  داد:  ادامه  گیریم.وی  کار 
توجه و اهتمام به دستورالعمل های بهداشتی و 
برنامه ریزی کنیم و در  برای محرم  پروتکل ها 
این راستا ستادی نیز تشکیل شده است.مدیرکل 
با  کرد:  خاطرنشان  گلستان  اسلامی  تبلیغات 
ها  پروتکل  به  توجه  با  و  استان  شرایط  بررسی 
اطلاع رسانی  مردم  به  محرم  ایام  های  برنامه 
برنامه  به شیوع کرونا  توجه  با  البته  خواهد شد 
های سوگواری با سال های گذشته تفاوت هایی 
قربان  عید  تا  عرفه  از  افزود:  داشت.وی  خواهد 
برای کمک های مؤمنانه با همکاری دیگر نهادها 
همدلی  فضای  یک  در  مختلف  های  سازمان  و 
نژاد  ولی  شد.حجت الاسلام  خواهیم  عمل  وارد 
متذکر شد: در روز عید غدیر برنامه هایی تدارک 
دیده شده است که با نظر وزارت بهداشت و در 
صورت شرایط مساعد این برنامه ها اجرا خواهد 
شد.وی با اشاره به راه اندازی پویش نذر ماسک 
مذهبی  های  هیئت  با  داشت:  بیان  محرم  در 
در  و  کردیم  هماهنگ  استان  سطح  در  زیادی 
ستاد محرم این را به تصویب رساندیم و در ماه 
ماسک  تولید  مذهبی  های  هیئت  برخی  محرم 
خواهند داشت البته نیاز است پیشتیبانی هایی 
از تأمین مواد اولیه انجام شود.مدیرکل تبلیغات 
اسلامی گلستان اضافه کرد: آن دسته از خیرین 
در  دهند  می  اطعام  محرم  در  ساله  هر  که  نیز 
که  شده  ریزی  برنامه  دهی  اطعام  عدم  صورت 
این اطعام دهی به بسته های آذوقه و یا ماسک 
و مواد ضدعفونی تبدیل شود و در اختیار مردم و 

گروه های مختلف قرار گیرد.

شهردار ملارد: هدف شهرداری ملارد 
افزایش ضریب ایمنی است 

نصب تابلوهای راهنمایی مسیر که از هفته 
گذشته در سطح شهر ملارد آغاز شده همچنان 
ادامه دارد. کولیوند شهردار ملارد گفت : رویکرد 
علائم  و  تابلوها  خصوص  در  شهری  مدیریت 
و  ایمنی  ضریب  افزایش  رانندگی،  و  راهنمایی 
در  بود.وی  خواهد  ترافیک  حجم  سازی  روان 
خصوص این پروژه گفت: این تابلوهای راهنمایی 
و  مسافران  و  رانندگان  آگاهی  منظور  به  مسیر 
همچنین ایمن سازی مسیرهای عبوری با هدف 
ارتقاء فرهنگ ترافیک به عنوان عناصری شاخص 
تعیین منظر  خیابان های شهر  در  نقش مهمی 
دارند.شهردار ملارد ادامه داد : مهم ترین کاربرد 
سریع  مسیریابی   ، مسیر  راهنمای  تابلوهای 
بهترین  و  ترین  کوتاه  انتخاب  برای  رانندگان 
مسیر جهت کاهش زمان سفر و دست یابی آسان 
تر به مقصد است.این پروژه شامل نصب۲۰ عدد 
پانل کنسولی و۷ عدد پانل دروازه ای است که 
جهت ساخت و نصب آن مبلغی بالغ بر 6 میلیارد 
ریال در نظر گرفته شده است.کولیوند در پایان 
یادآور شد: عملیات نصب تابلوها و علائم ترافیکی 
با رعایت استاندارد صورت می پذیرد و امید است 
با اجرای این عملیات رضایت شهروندان در این 

مناطق بیش از پیش جلب شود.

 رونق ورزش محلات 
با حمایت سازمان فرهنگی، اجتماعی و 

ورزشی شهرداری گرگان
اجتماعی  فرهنگی،  سازمان  سرپرست 
در  ورزش  رونق  از  گرگان  شهرداری  ورزشی  و 
محلات شهر با حمایت های مادی و معنوی این 
اطلاع رسانی  مرکز  گزارش  داد.به  خبر  سازمان 
افروشه  گرگان، حسن  شهرداری  عمومی  روابط 
همگانی،  ورزش  ترویج  و  توسعه  کرد:  اظهار 
کاهش  شهری،  محلات  به  هویت بخشی 
و شادابی در  نشاط  ایجاد  اجتماعی،  آسیب های 
منظور حفظ سلامتی  به  ورزش  توسعه  جامعه، 
روحی  بیماری های  از  پیشگیری  و  جامعه  افراد 
گرگان  اهداف شهرداری  مهم ترین  از  و جسمی 
شمار  به  محلات  ورزش  به  توجه  راستای  در 
سازمان  راستا  همین  در  افزود:  می رود.وی 
گرگان  شهرداری  ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی، 
از مدت ها پیش طرح گسترش و تقویت ورزش 
در محلات به ویژه محلات کم برخوردار گرگان 
فرهنگی،  سازمان  است.سرپرست  کرده  آغاز  را 
اجتماعی و ورزشی شهرداری گرگان خاطرنشان 
خود  محله  معتمدین  که  عزیز  شهروندان  کرد: 
هستند به ما مراجعه می کنند، نیازها و مشکلات 
ورزشی محله خود را بازگو میکرده و ما نیز در 
اقدام می  آن مشکلات  رفع  به  نسبت  توان  حد 
کنیم.افروشه ادامه داد: اهدای تجهیزات ورزشی 
حلقه  دروازه،  تیر  میز،  روی  تنیس  راکت  مانند 
زمین های  کشی  خط  و  تور  و  توپ  بسکتبال، 
ورزشی نظیر والیبال، بسکتبال و گل کوچک از 
همگانی  منظور  به  ما  اقدامات  و  وظایف  جمله 
توجه  به  هستند.وی  محلات  ورزش  کردن 
و  کرد  اشاره  توانخواه  افراد  ورزش  به  شهرداری 
که  کیانشهر  شهرک  در  واقع  بهار  سالن  گفت: 
یکی از سالن های تحت پوشش شهرداری است 
افراد دارای  به تازگی برای جانبازان، معلولان و 
این  و  شده  سازی  مناسب  خاص  بیماری های 
عزیزان می توانند پس از گشایش اماکن ورزشی 
یادآوری  پایان  در  نمایند.افروشه  استفاده  آن  از 
اهمیت ورزش اظهار کرد: ورزش به عنوان یکی 
سلامتی  و  شادابی  تأمین  ارکان  مهمترین  از 
و  اجتماعی  اصلی  شاخص  نیز  و  روح  و  جسم 
فرهنگی در زندگی امروز نقشی اساسی و بنیادی 
دارد و اثرات مثبت آن نه تنها بر سلامت جسم، 

بلکه بر روح و روان نیز به اثبات رسیده است.

مدیرکل تبلیغات اسلامی گلستان:
 بیش از ۱۰۰ هزار پرس غذای گرم 
به مناسبت عید غدیرخم در گلستان 

پخت می شود
بیش  گفت:  نژاد  ولی  نورالله  حجت الاسلام 
از 1۰۰هزار پرس غذای گرم پخت و همراه با ده 
ها هزار بسته معیشتی به مناسبت عید غدیرخم 
روابط  گزارش  شد.به  خواهد  توزیع  گلستان  در 
گلستان،  اسلامی  تبلیغات  کل  اداره  عمومی 
با  گفتگو  در  نژاد  ولی  نورالله  حجت الاسلام 
روز  این  غدیر،  عید  تبریک  ضمن  خبرنگاران 
تاریخ بشریت دانست  نظیر در  اتفاق بی  را یک 
از  پیامبر)ص(  خم  غدیر  عید  در  کرد:  اظهار  و 
آن  و  شد  تکلیف  یک  به  مامور  خداوند  سوی 
غدیرخم  منطقه  در  علی)ع(  حضرت  معرفی 
به عنوان امام مسلمین بود.وی با اشاره به اینکه 
ایشان  عمر  پایان  در  پیامبر)ص(  ماموریت  این 
اتفاق افتاد، افزود: پیامبر)ص( در روز غدیر خم 
از همه حاضران بیعت گرفت و حضرت علی)ع( را 
به عنوان جانشین خود معرفی کرد.مدیرکل تبلیغات 
همه  برای  غدیر  اینکه  بیان  با  گلستان  اسلامی 
مسلمانان است و اختصاص به قشر خاصی ندارد، 
گفت: روز عید غدیر را روز عیدالله اکبر به معنای 
عید بزرگ نامیدند که در این روز همه مسلمانان 
جشن خواهند گرفت.وی اضافه کرد: پخت و توزیع 
اطعام در بین خانواده های نیازمند یکی از مهمترین 
برنامه های گلستان است که امسال در سطح بسیار 
اینکه  به  اشاره  با  نژاد  انجام می شود.ولی  وسیعی 
بیش از 1۰۰هزار پرس غذا برای نیازمندان در شب 
و روز عید غدیر خم تهیه و توزیع می شود، تصریح 
کرد: با توجه به اینکه داوطلبان و خیران زیادی به 
این طرح می پیوندند پیش بینی می شود این آمار 
بیان  پایان  برابر برسد.وی در  تا روز جمعه به دو 
داشت: علاوه بر غذای گرم بیش از ده ها هزار بسته 
معیشتی توسط مردم خیر برای نیازمندان تهیه و 

توزیع می شود.

استقبال از طرح دوگانه سوز کردن 
خودروها در کرمانشاه

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
تاکسی  دارندگان  استقبال  از  کرمانشاه  منطقه 
دوگانه  طرح  در  مشارکت  برای  بارها  وانت  و 
روابط  گزارش  داد.به  خبر  خودروها  کردن  سوز 
نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت  عمومی 
اینکه  بیان  با  یاسمی  فریدون  کرمانشاه،  منطقه 
به  ها  تبدیل خودرو  واحد کارگاهی مجاز  هفت 
دوگانه سوز در سطح استان فعال هستند، افزود: 
استقبال خوبی از این طرح از سوی وانت بارها و 
تاکسی دارها شده است.به گفته وی، متقاضیان 
gcr.niopdc. سایت  به  مراجعه  با  می توانند 

اقدام  رایگان خودروی خود  به تبدیل  ir نسبت 
های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت  کنند.مدیر 
وسایل  صاحبان  افزود:  کرمانشاه  منطقه  نفتی 
ثبت  به  نسبت  بارها  وانت  و  ها  تاکسی  نقلیه 
نام سریعتر اقدام کنند چراکه  در طرح دوگانه 
با کسانی است که  سوز کردن خودروها اولویت 
گفته  کنند.به  نام  ثبت  مذکور  سامانه  در  زودتر 
یاسمی، هم اکنون ۷۴  باب جایگاه سی ان جی 
مناسبی  رقم  که  دارد  وجود  استان  سطح  در 
برای  گذاران  سرمایه  از  کرد:  تصریح  است.وی 
احداث جایگاه سی ان جی در شهرستان هایی 
که تا کنون گازرسانی نشده بودند و هم اکنون 
دعوت  هستند،  گاز  شبکه  به  اتصال  حال  در 
بعمل آمده است.گفتنی است طرح دوگانه سوز 
کردن تاکسی ها و وانت بارها در سراسر کشور 
است که  انجام  اهداف خاص خود در حال  با  و 
از  جلوگیری  گازطبیعی،  از  مطلوب  استفاده 
از جمله  بودن آن  وپاک  ارزان   قاچاق سوخت، 

اهداف استفاده از سوخت سی ان جی است.

با همت کارشناسان شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان

 طراحی و نصب سیستم مانیتورینگ هوشمند 
در ایستگاه پمپاژ نفت مسجدسلیمان با موفقیت انجام شد

عملیات طراحی و نصب سیستم جدید و هوشمند مانیتورینگ در 
ایستگاه پمپاژ نفت تمبی مسجدسلیمان با موفقیت انجام شد .کارشناسان 
اداره نگهداری و تعمیرات این شرکت موفق به طراحی سیستم جدید و 
هوشمند مانیتورینگ جهت روییت مقادیر فرآیندی و ارسال فرمان به 
عملگرها با استفاده از شبکه پروفیباس شدند .رییس اداره نگهداری و 
تعمیرات شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان ضمن تأیید این 
خبر اظهار داشت : با طراحی و نصب این سیستم که توسط کارشناسان 
و متخصصان واحد ابزار دقیق اداره نگهداری و تعمیرات این شرکت انجام 

شد مبلغ ۳ میلیارد ریال صرفه جویی صورت گرفت .مهندس مهراب 
حسنوند افزود : در این سیستم که با راه اندازی شبکه پروفیباس مبتنی 
بر محیط pcs۷ و  wincc می باشد فرمان ها با سرعت و دقت بسیار 
بالا به تمامی عملگرها ، پمپ ها و کمپرسورها ارسال و تمامی بازخوردها 
و اطلاعات ضروری در این سیستم نمایش داده می شود .به گفته ی وی 
این سیستم پس از نصب موقت و انجام یک ماه آزمایش های عملیاتی 
مختلف و بدست آمدن نتایج دلخواه عملیاتی و برای نخستین بار در این 

شرکت در ایستگاه پمپاژ نفت تمبی اجرایی گردید .
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